

LETTER OF CANDIDATURE: VICE-PRESIDENT OF THE CHAMBER OF  
REGIONS

26.02.2021

I, Andrei Novikov, consent to the nomination as candidate to the post of the vice-president of the Chamber of Regions in respect of the decision taken by the ILDG and in accordance with the agreement reached by the political groups.

I am sure it would be useful for the Bureau of the Congress to benefit from my experience as an elected official and my candidacy would also allow one of the Baltic countries to be represented.



Andrei Novikov

Name: Andrei Novikov

Country: Estonia

Political group: ILDG

Full member of Congress of Local and Regional Authorities of the Council of Europe

Mr Andreas Kiefer  
Secretary General of the Congress

Cc: Secretariat Chamber of Regions



**Name:** Andrei Novikov

**Date and place of birth:** 27 March 1982 Tallinn

**Education:**

2013 Tallinn University of Technology, business finance and accounting, Master's degree

2005 Estonian Academy of Security Sciences, administrative management, Higher education

2004 Tallinn School of Economics, Accounting, Higher education

2000 Tallinn French School, upper secondary education

**Professional career:**

11.2017 – (including) Deputy Mayor of Tallinn (Tallinn Urban Planning Department and Tallinn Transport Department)

03.2015 – 11.2017 Member of the Riigikogu (Parliament of Estonia)

10.2011–03.2015 Kristiine District Administration, City District Governor

04.2007–10.2011 Lasnamäe District Administration, Deputy District Governor

11.2005–04.2007 Tallinn City Office, Adviser to the Mayor (utilities and city budget)

04.2005–11.2005 Tallinn City Office, Adviser to the Deputy Mayor (utilities and city budget)

**Additional information:**

Native language – Estonian, Russian

English – intermediate level

French – intermediate level



**Имя, фамилия:** Андрей Новиков

**Дата и место рождения:** 27.03.1982 г., Таллинн

**Образование:**

2013 г. Таллиннский технический университет, бизнес-финансы и учет, магистр

2005 г. Академия внутренней безопасности, организация управления, высшее образование

2004 г. Таллиннская экономическая школа, бухгалтерия, высшее образование

2000 г. Таллиннский французский лицей, среднее образование

**Карьерный путь:**

11.2017 г. – (по н.вр.) Вице-мэр Таллинна (транспорт, гор. планирование)

03.2015 г. – 11.2017 г. Член Рийгикогу

10.2011 г. – 03.2015 г. Управа части города Кристийне, глава районной управы

04.2007 г. – 10.2011 г. Управа части города Ласнамяэ, зам. главы районной управы

11.2005 г. – 04.2007 г. Таллиннская городская канцелярия, советник мэра города

04.2005 г. – 11.2005 г. Таллиннская городская канцелярия, советник вице-мэра города

**Дополнительная информация:**

Родной язык – эстонский язык, русский язык,

Английский язык – средний уровень,

Французский язык – средний уровень